

No. 7310. VIENNA CONVENTION
ON DIPLOMATIC RELATIONS.
DONE AT VIENNA, ON 18 APRIL
1961¹

ACCESSIONS

<i>Instruments deposited on :</i>	<i>Instruments déposés les :</i>
28 March 1968	28 mars 1968
MALI (To take effect on 27 April 1968.)	MALI (Pour prendre effet le 27 avril 1968.)
29 March 1968	29 mars 1968
SOMALIA (To take effect on 28 April 1968.)	SOMALIE (Pour prendre effet le 28 avril 1968.)

OBJECTION by the UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND to reservation concerning paragraph 1 of article 11 of the Convention contained in the instrument of ratification by Bulgaria

In a communication received on 29 March 1968, the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland notified the Secretary-General of the following:

“...the Government of the United Kingdom do not regard the statement concerning paragraph 1 of article 11 of the Convention made by the Government of Bulgaria as modifying any rights and obligations under that paragraph.”

Nº 7310. CONVENTION DE VIENNE SUR LES RELATIONS DIPLOMATIQUES. FAITE À VIENNE, LE 18 AVRIL 1961¹

ADHÉSIONS

<i>Instruments déposés les :</i>	<i>Instruments déposés les :</i>
28 mars 1968	28 mars 1968
MALI (Pour prendre effet le 27 avril 1968.)	SOMALIE (Pour prendre effet le 28 avril 1968.)

OBJECTION par le ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD à la réserve concernant le paragraphe 1^{er} de l'article 11 de la Convention contenue dans l'instrument de ratification de la Bulgarie

Par une communication reçue le 29 mars 1968, le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord a notifié au Secrétaire général ce qui suit :

[TRADUCTION—TRANSLATION]

... le Gouvernement du Royaume-Uni ne considère pas la déclaration du Gouvernement bulgare relative au paragraphe 1 de l'article 11 de la Convention comme modifiant aucun droit ni aucune obligation découlant de ce paragraphe.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 500, p. 95; for all subsequent actions relating to this Convention, see references in Cumulative Index No. 7, as well as Annex A in volumes 561, 562, 571, 587, 591, 592, 593, 596, 597, 608, 610, 616, 618, 619, 630 and 632.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traité*s, Vol. 500, p. 95; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir les références données dans l'Index cumulatif n° 7, ainsi que l'Annexe A des volumes 561, 562, 571, 587, 591, 592, 593, 596, 597, 608, 610, 616, 618, 619, 630 et 632.